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Frisbeegolf on Suomen nopeimmin kasvava koko kansan liikuntalaji, jolla pelkästään 
pääkaupunkiseudulla on tuhansia harrastajia. Lajin kasvava suosio näkyy erityisesti kesäkaudella 
jatkuvana ruuhkana kaikilla Helsingin frisbeegolfradoilla, joita suhteessa harrastajamäärään on aivan 
liian vähän. Frisbeegolfin aloittamiseen on matala kynnys. Heittämään pääsee jo yhdellä alle 10 euron 
frisbeegolfkiekolla, ratojen käyttö on ilmaista ja pelata voi niin yksin kuin ryhmässäkin. Laji tarjoaa 
elämyksiä, liikunnan iloa ja sosiaalista yhdessäoloa kaikenikäisille harrastajille sukupuoleen katsomatta. 
Koska lajin perusteiden oppiminen on nopeaa, se soveltuu myös erinomaisesti koululiikuntalajiksi. 
Helsingin ratojen ruuhkaisuutta voidaan vähentää vain rakentamalla uusia frisbeegolfratoja eri tasoisille 
harrastajille. Kilpapelaajille ja lajin edistyneemmille harrastajille tarvitaan täysmittainen ja haastavampi 
18-väyläinen frisbeegolfrata. Lyhyemmät 9-väyläiset ja esteettömäksi suunnitellut frisbeegolfradat 
soveltuvat taas erityisen hyvin lajin aloittelijoille, liikuntarajoitteisille sekä lapsiperheille. Yhdessä 
Helsingin frisbeegolfseurojen kanssa asiaa tutkittuani, esitän että kaupunki ryhtyy pikaisesti tarvittaviin 
toimiin, jotka tähtäävät uusien frisbeegolfratojen rakentamiseen seuraavan valtuustokauden aikana. 
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